

TAB蓄电池Motion-中国绿色能源制造商

产品名称	TAB蓄电池Motion-中国绿色能源制造商
公司名称	德尔森电源（青岛）有限公司
价格	100.00/只
规格参数	品牌:TAB蓄电池 规格:Motion 型号:全系列
公司地址	山东省青岛市城阳区正阳中路216号泰盛城建大厦3122室
联系电话	15020021768

产品详情

TAB蓄电池Motion-中国绿色能源制造商

关于我们

TAB成立于1965年，是Rudnik Me的子公司ica Holding（领导我）（ica控股）在一个不同的铅活动超过350年的地区。

在最初的15年里，TAB是瑞典都铎的许可证合作伙伴。如今，TAB在三家现代化工厂生产各种铅酸蓄电池、VRLA AGM和VRLA凝胶电池，在三个不同的地点拥有约1500名员工：

在中的第一个位置斯洛文尼亚埃尔哈夫，有一个回收厂，每年从60000吨废料中生产约33000吨软铅和合金，还有一个工业电池厂，年产能180万片TAB牌牵引和固定电池，

第二个位置在rna纳科罗斯洛文尼亚kem，有一家生产TAB、Topla、Vesna和VoIThor品牌起动机电池的工厂，年生产能力为330万片，

第三家工厂位于北马其顿共和国的普罗比什蒂普，年产300万块Vesna牌起动机电池，年产400万块TAB牌牵引电池的工业电池，以及每年从18000吨废料中生产约10000吨软铅和合金的回收工厂。

此外，还生产各种军用电池。

我们的高品质电池闻名世界，尤其是在欧洲，亚洲和美洲。

ABOUT US

TAB was established in 1965 as a subsidiary of Rudnik Meica Holding (Lead Mine Meica Holding) in a region where different lead activities are more than 350 years old.

For the first 15 years TAB was a licence partner of Tudor, Sweden. Nowadays, TAB is producing a wide range of lead acid flooded, VRLA AGM and VRLA Gel batteries in three modern factories with approximately 1.500 employees on three different locations:

on first location in erjav, Slovenia, there is a recycling plant producing approx. 33.000 t of soft lead and alloys per year from 60.000 t of scrap and a factory for industrial batteries with annual capacity 1,8 mio pieces of TAB branded traction and stationary cells,

the second location is in rna na Korokem, Slovenia, where there is a factory for starter batteries of TAB, Topla, Vesna and VolThor brands with annual capacity of 3,3 mio pieces,

the third factory is situated in Republic of North Macedonia, Probishtip, with annual capacity of 3 mio pieces of starter batteries of Vesna brand, industrial batteries with annual capacity 0,4 mio pieces of TAB branded traction cells, and recycling plant producing approx. 10.000 t of soft lead and alloys per year from 18.000 t of scrap.

In TAB also various military batteries are produced.

Our high quality batteries are known worldwide, especially in Europe, Asia and America.